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P R O T O K Ó Ł nr 10/25 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

która odbyła się w dniu w dniu 24 kwietnia 2025 r. 

pod przewodnictwem Pana Zbigniewa Rybczyńskiego 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Akulicz Tomasz 
2. Budzyna Ryszard 
3. Dudziński Krzysztof 
4. Gagatek Krzysztof 
5. Kanicka – Parnowska Bogna 
6. Krzemiński Wojciech – zastępca przewodniczącego 
7. Mituła Bronisław 
8. Rybczyński Zbigniew – przewodniczący 
9. Topór Marcin  

 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Anna Podgórniak - Skarbnik Miasta  
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieluniu do 

przeprowadzenia kontroli wydatków dokonywanych kartą kredytową Urzędu Miejskiego 

w 2024 roku.    

3. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

4. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych. Następnie stwierdził prawomocność obrad – na stan 9 członków Komisji, 

obecnych 9. Zaprezentował porządek obrad dzisiejszego posiedzenia (zał. nr 2 do protokołu). 

Powiedział, że tak, jak informował wcześniej, przed najbliższą sesją nie będzie procedowany 

protokół kontrolny dotyczący pozyskiwania środków zewnętrznych, ze względu na bardzo 

krótki czas, który Rada Miejska miałaby na zapoznanie się z protokołem jeszcze przed sesją. 



Będzie on przedłożony na kolejną sesję. 

Uwag nie stwierdzono. 

 

Punkt 2 

Powołanie zespołu kontrolnego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wieluniu do 

przeprowadzenia kontroli wydatków dokonywanych kartą kredytową Urzędu Miejskiego 

w 2024 roku.    

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński wyjaśnił, że jest to jedyna kontrola przewidziana na II 

kwartał, ze względu na absolutorium. Powiedział, że czas na przeprowadzenie kontroli 

będzie do końca czerwca. Poprosił, aby zgłaszać się do przeprowadzenia kontroli.  

Radny Tomasz Akulicz zwrócił uwagę, że nie jest pewien, czy Urząd posiada kartę kredytową, 

ale z pewnością posiada kartę płatniczą. Zaproponował, by wykreślić słowo „kredytowa”.  

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński wyjaśnił, że został przyjęty przez Radę Miejską plan 

pracy, w którym jest zapis dot. karty kredytowej.  

Radny Tomasz Akulicz zaznaczył, że jeśli Urząd nie posiada karty kredytowej, to zespół 

kontrolny otrzyma informację, że nie ma możliwości przeprowadzenia kontroli, ze względu 

na brak takiej karty.  

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński powiedział, że to nie jest moment, aby o tym 

rozmawiać. Powinno być to ustalone w momencie przyjęcia planu pracy. W momencie 

przesłania planu pracy do Urzędu Miejskiego nie było żadnych uwag, oprócz dopisania 

okresu, który ma być kontrolowany.  

Radny Tomasz Akulicz zaproponował, by zapytać Pani Skarbnik, czy Urząd jest w posiadaniu 

karty kredytowej? 

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński powiedział, że skoro Urząd nie zwrócił uwagi, że 

kontrola w takim kształcie byłaby bezprzedmiotowa, to pozostawi to bez komentarza. 

Zapytał, Pani Skarbnik czy w Urzędzie Miejskim jest karta kredytowa? 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że jest karta debetowa, płatnicza. Jest 

tylko jedna karta.  

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński powiedział, że zostanie powołany zespół kontrolny do 

przeprowadzenia tej kontroli, jednak w informacji do Urzędu Miejskiego, że taka kontrola 

będzie się odbywać, należy zawrzeć, że będzie to kontrola karty płatniczej, która jako jedyna 

jest w posiadaniu Urzędu. Zapytał, kto chciałby wziąć udział w pracach tego zespołu 

kontrolnego?  



Radny Bronisław Mituła zgłosił, że może przewodniczyć temu zespołowi. 

Do prac w zespole kontrolnym do przeprowadzenia kontroli wydatków dokonywanych kartą 

kredytową/płatniczą Urzędu Miejskiego w 2024 roku zgłosili się radni: 

1. Tomasz Akulicz 

2. Krzysztof Gagatek 

3. Bronisław Mituła 

4. Marcin Topór 

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński zarządził głosowanie. Kto jest za powołaniem zespołu 

kontrolnego do przeprowadzenia kontroli wydatków dokonywanych kartą 

kredytową/płatniczą Urzędu Miejskiego w 2024 roku, w składzie: Bronisław Mituła – 

przewodniczący, Tomasz Akulicz, Krzysztof Gagatek, Marcin Topór – członkowie, kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. Komisja (przy 9 głosach „za”) przyjęła ww. skład 

zespołu kontrolnego. Upoważnienie jest ważne w okresie od 24.04.2025 r. do 30.06.2025 r.  

Przewodniczącym Zespołu Kontrolnego został radny Bronisław Mituła.   

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 3 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński poprosił Radnego Wojciecha Krzemińskiego 

o zreferowanie, jak postępuje kontrola, której przewodniczy? 

Radny Wojciech Krzemiński powiedział, że kontrola trwa, rozpoczęto już sporządzanie 

protokołu. Do przejrzenia są jeszcze trzy umowy.  

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński poprosił, aby do końca kwietnia czynności kontrolne 

zostały zakończone. Chciałby uniknąć nawarstwiania czynności kontrolnych w maju, ze 

względu na absolutorium. Nawet, jeśli zespół kontrolny nie zdąży skontrolować całości 

materiału, to poprosił o przedstawienie protokołu w okrojonym zakresie. Powiedział, że 

przesłał członkom komisji terminarz, który będzie ich obligował do dyspozycji. Chodzi przede 

wszystkim o termin posiedzenia, w którym komisja będzie musiała sformułować wniosek 

o udzielenie bądź nieudzielenie absolutorium.  

Więcej uwag nie stwierdzono.  

 



Punkt 6 

Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Zbigniew Rybczyński dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wieluniu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 Protokołowała:                                           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Sandra Pietrzak                               Zbigniew Rybczyński  

  

 


